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PROTOKOLL Datum 
2024-10-03 

Diarienummer 
A-2024-0253 1.4 

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad  

Protokoll nummer: 7/2024 

Datum och plats för mötet: 
3 oktober 2024 kl. 13.00 – 16.00, Skogshem och Wijk, Lidingö 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Björn Berggren, ordförande 
Pernilla Hagbert, vice ordförande 
Luigia Brandimarte 
Helena Mattsson 
Jenny Paulsson 
Per Wikman Svahn  
Johan Spross 
 
Närvarande studentledamöter:  
Linnea Holmsten 
 
Närvarande externa ledamöter:  
Johan Dozzi 
Karin Ekdahl Wästberg 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
Henrik Stålhandske, ST 
Peter Brokking, SACO-S 
 
Frånvarande ledamöter: 
Matilde Kautsky, studentledamot 
 
Övriga närvarande: 
Johanna Stellan, kanslichef § 1-11 
Eva Liedholm Johnsson, grundutbildningsansvarig § 1-3 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig § 1-3 
 
 

§ 1 Mötet öppnas 
a) Val av justerare 

Per Wikman Svahn väljs till justerare. 

b) Dagordning och adjungeringar 
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Adjungerade under mötet med närvaro- och yttranderätt är Johanna Stellan, 
kanslichef. 

Dagordningen fastställs. 

c) Fråga om jäv 

Inget jäv anmäls. 

d) Föregående möte 

Inga synpunkter anmäls och protokoll från föregående möte (6-2024) läggs till 
handlingarna. 

§ 2 Information om på gång inom KTH och ABE-skolan 
Pernilla Hagbert återrapporterar från gruppen för kollegial samverkan (GRUKS) om 
pågående utredning om karriärsystemet. Fakultetsnämnden och skolans ledning fick det 
senaste förslaget från arbetsgruppen presenterat under internat den 2 oktober av skolans 
FFA Karin Edvardsson Björnberg. Informationstillfällen genomförs med skolornas 
fakultetsnämnder för att diskutera förslaget vidare. 

Björn Berggren informerar om: 

- Slutrapport om lärmiljöer är inlämnad till rektor vilket bland annat berör 
experimentella miljöer.  

- Översyn pågår gällande organisering av centrumbildningar och hur de nationella 
strategiska forskningsområdena (SFO) fungerar. 

- Deaktivering av KTH-konton för anknutna inom ramen för KTH:s säkerhetsarbete. 
Säkerhetsavdelningen ser också över frågor om inbrottslarm, kameraövervakning samt 
hantering och avstängning av passerkort. 

- Forskningspropositionen har kommit och besked väntas i december kring STEM-
satsningar. Regeringen har dragit in omkring 100 miljoner kr i anslag nationellt och 
för KTH:s del omfattar neddragningen 16 miljoner kronor.  

- KTH har nu nått takbeloppet för GRU och det förväntas inte öka alltför mycket 
framöver. 

§ 3 Genomgång av skolrapporten (utbildningsprogram på grund- och avancerad 
nivå) 
Grundutbildningsansvarig och vice grundutbildningsansvarig presenterar skolrapporten 
som också skickats ut till fakultetsnämnden. Syftet med dragningen är att få inspel från 
fakultetsnämnden till version 2 av skolrapporten som ska lämnas in den 10 oktober. 

Inledningsvis nämns att programanalyserna som skolrapporten bygger på har inneburit 
ett stort arbete för programansvariga. Det beror delvis på grund av nya mallar och frågor 
inom det reviderade kvalitetssystemet från i år samt en snäv tidplan. 
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Några av de punkter som lyfts är: 

- Vikten av att denna rapport får användning i praktiken, att reflektionerna tas om 
hand. 

- Vikten av att kunna identifiera eventuella problem i programmen inom ramen för 
kvalitetssystemet. 

- Återkoppling till programmen är central, programråden har en viktig funktion. 

- Studentinflytande i processen med programanalys och skolrapport.  

Grundutbildningsansvarig ger också en kort uppdatering kring arbetet med hantering av 
kursenkäter inom kvalitetssystemet för kurser. 

Övriga kvalitetsfrågor som lyfts är hur vi följer upp kvalitet i livslångt lärande. Där 
inväntas rapport för ansvariga och ett förslag är att bjuda in ansvariga personer till 
kommande nämndmöte för en dragning.  

Fakultetsnämnden skickar in kommentarer och inspel på skolrapporten senast tisdagen 8 
oktober via skolans ledningsstöd. 

§ 4 Beslut om inrättande av två kurser inom uppdragsutbildning AG230U 
Kvalificerad processledarutbildning/Uppdragsutbildning 7,5 hp samt 
AG231U Uppsats inom Kvalificerad processledarutbildning 7,5 hp 
(A-2024-2017) 

Helena Mattson informerar om ärendet som diskuterats vid grundutbildningsutskottets 
möte den 1 oktober. Flera frågor lyfts kopplat till formulering av lärandemål, kursnamn 
och eventuella förkunskapskrav.  

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad beslutar att bordlägga 
ärendet.  

Kopplat till diskussionen om revideringar lyfts behov av föredragning av ärenden under 
utskottens möten samt oklarheter i processen för kursplaner. Fakultetsnämnden ger 
lärarledamot Johan Spross i uppdrag att redovisa processkarta för kursplaner för grund-, 
avancerad och forskarnivå till nästa möte.  

§ 5 Beslut om inrättande av kurs på forskarnivå FAK3158 Muntliga metoder 
inom historiska studier 5 hp 
(A-2024-1739) 

Johan Spross föredrar ärendet som har beretts vid forskarutbildningsutskottets möte den 
1 oktober. Utskottet rekommenderar nämnden att fatta beslut om inrättande av kurs. 

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad beslutar att 

• inrätta FAK3158 Muntliga metoder inom historiska studier 5 hp och fastställa 
kursplan enligt bilaga 1 till protokollet från och med höstterminen 2024.  
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• fastställa kompletterande kursuppgifter för registrering i Ladok enligt bilaga 1 till 
protokollet. 

§ 6 Beslut om inrättande av kurs på forskarnivå FAK3159 Intersektionalitet i 
humanistiska och samhällsvetenskapliga studier med historisk inriktning 5 
hp  
(A-2024-1740) 

Johan Spross föredrar ärendet som har beretts vid forskarutbildningsutskottets möte den 
1 oktober. Utskottet rekommenderar nämnden att fatta beslut om inrättande av kurs. 

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad beslutar att 

• inrätta FAK3159 Intersektionalitet i humanistiska och samhällsvetenskapliga 
studier med historisk inriktning 5 hp och fastställa kursplan enligt bilaga 2 till 
protokollet från och med höstterminen 2024. 

• fastställa kompletterande kursuppgifter för registrering i Ladok enligt bilaga 2 till 
protokollet. 

§ 7 Beslut om inrättande av kurs på grundnivå AL1510 Tillstånd och trender 7,5 
hp 
(A-2024-1909) 

Helena Mattson föredrar ärendet som har beretts vid grundutbildningsutskottets möte 
den 1 oktober. Då det inte framgick av underlagen om kursen ska organiseras som en 
livslång lärandekurs eller inte önskar utskottet en uppföljning av den frågan. 

Utskottet identifierar också ett behov av mer generell diskussion kring huvudområde, 
utbildningsområden och klassning och önskar en genomgång av det. Utskottet 
rekommenderar nämnden att fatta beslut om inrättande av kurs.  

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad beslutar att 

• inrätta AL1510 Tillstånd och trender, 7,5 hp och fastställa kursplan enligt bilaga 3 
till protokollet från och med höstterminen 2025. 
 

• fastställa kompletterande kursuppgifter för registrering i Ladok enligt bilaga 3 till 
protokollet. 

 

§ 8 Beslut om inrättande av kurs på grundnivå AI1581 Kredit och obeståndsrätt 
7,5 hp 
(A-2024-1842) 

Helena Mattson föredrar ärendet som har beretts vid grundutbildningsutskottets möte 
den 1 oktober. Utskottet rekommenderar nämnden att fatta beslut om inrättande av kurs. 

Fakultetsnämnden vid skolan för arkitektur och samhällsbyggnad beslutar att 
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• inrätta kurs AI1581 Kredit och obeståndsrätt 7,5 hp och fastställa kursplan enligt 
bilaga 4 till protokollet från och med höstterminen 2025. 

 
• fastställa kompletterande kursuppgifter för registrering i Ladok enligt bilaga 4 till 

protokollet. 
 

§ 9 Information/diskussion om ABE reformagenda 
Björn Berggren presenterar innehållet i skolans reformagenda där frågan kring 
utbildningsutbud och fakultetsnämndens roll i kvalitetsarbetet anses högt prioriterade. 

Säkerställa en attraktiv, jämställd och inkluderande arbetsplats 

- Skolans kartläggning om förekomst och fördelning av akademiskt hushållsarbete 
presenteras under hösten i olika forum.  

- Workshopserie för doktorander på tema stresshantering med deltagare från alla 
skolor på KTH pågår.  

- Två kvinnliga gästprofessorer på plats och ytterligare två är på ingång inom 
ramen för skolans strategiska satsning för gästprofessorer.  

Utveckla utbildningsutbudet och höja utbildningens kvalitet 

- Breddad rekrytering och breddat deltagande är viktiga aspekter som lyfts inom 
ramen för kvalitetssystemet. 

- Daniel Koch utses till ny vice grundutbildningsansvarig med tidsbegränsat särskilt 
uppdrag kring utbildningsutbud. 

- Stor efterfrågan av de uppdragsutbildningskurser inom fastighetsmäkleri som 
skolan ger i samarbetet med Företagsekonomiska Institutet (FEI). 

Utveckla kompletta akademiska miljöer 

- Detta område är pausat delvis i avvaktan på resultat från pågående utredning om 
karriärsystemet. 

Eftersträva en transparent ekonomi i balans 

- Skolmötet för kollegiet på temat ekonomi i balans var välbesökt och en del av 
satsningen för att öka förståelse för ekonomi i verksamheten.  

§ 10 Beslut om mötesdatum 
Mötesdatum för året 2025 fastställs enligt nedan: 

• Möte 1-2025: 23 januari kl. 13-16  
• Möte 2-2025: 20 februari kl. 13-16   
• Möte 3-2025: 10 april kl. 13-16 
• Möte 4-2025: 15 maj kl. 13-16  
• Möte 5-2025: 12 juni kl. 13-16  
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• Möte 6-2025: 28 augusti kl. 13-16  
• Möte 7-2025: 2 oktober kl. 13-16  
• Möte 8-2025: 13 november kl. 13-16  
• Möte 9-2025: 11 december kl. 13-16  

 

§ 11 Övriga frågor 
a) Uppföljning av rektors beslut om avveckling av ämne på forskarnivå 

Rektor fattade beslut om avveckling av de två ämnena på forskarnivå - Planering och 
beslutsanalys samt Mark- och vattenteknik den 17 september efter skolans inlämnade 
ansökan. Nämnden lyfter frågan kring programansvar för de avvecklade programmen och 
olika lösningar diskuteras. 

b) JML-aktivitet 2025 

Skolan har identifierat behov av att kartlägga varför medarbetare slutar. Kartläggningen 
kommer att omfatta de senaste 5 åren och ansvarig person för detta ska utses.   

c) Julavslutning i december 

Till nämndens sista möte för året, den 12 december, planeras för en avslutande aktivitet i 
anslutning till mötet.  

§ 12 Nästa möte 
Torsdag 7 nov kl. 13.00–16.00, ABE skolkansli, Teknikringen 74 D 

Vid protokollet 

 

Emelie Blomgren 

Sekreterare 

 

 

Björn Berggren 

Ordförande 

Justeringsdatum: 2024-10-11 

 

Per Wikman Svahn 

Justerare 

Justeringsdatum: 2024-10-14 
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